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ROA.RM.0002.10.2024.HB 
 

P R O T O K Ó Ł NR X/24 
z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 

z dnia 23 grudnia 2024 r. 
 
X sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku IX kadencji odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w 
Kamieńsku w godz. 1000 – 1444.  
 

Nagranie ww. obrad Sesji znajduje się na:  
 

- https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/10a6e626-66ad-42d5-86c0-dca812fa6887 
 

- płyta CD – załącznik Nr 69  do protokołu. 
 
Na stan 15. radnych obecnych na sesji było 15 (radna Ilona Łęgowiak spóźniła się na obrady). 
 
W załączeniu do protokołu – lista obecności radnych.                                                                            Załącznik Nr 1  

 
Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska – Jarosław Bąkowicz, Zastępca Burmistrza – Sylwia 
Kubicka, Sekretarz Gminy – Agnieszka Rochowska, Skarbnik Gminy – Maria Ozga, Adwokat – Michał 
Król, Kierownik MOPS w Kamieńsku – Jacek Pawelec, Kierownik Referatu Inwestycji – Joanna 
Biegarczyk, Kierownik Referatu Edukacji – Bożena Ziemba, Kierownik Gminnego Klubiku Dziecięcego 
w Kamieńsku – Julita Ościk, Kierownik Biura Obsługi Mieszkańców – Anna Liszka, Dyrektor Zespołu 
Szkół Ponadpodstawowych w Kamieńsku – Ewa Ziółkowska, Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego – 
Tomasz Jafra, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – Maciej Śliskowski vel Śliski, 
Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Łódzkiego – Magdalena Spólnicka, Starosta Powiatu 
Radomszczańskiego – Łukasz Więcek, Radni Rady Powiatu Radomszczańskiego: Pani Justyna Siewior-
Starczyk, Pan Jacek Krupa, Pan Jerzy Kotlewski. 
Ponadto powiadomienia otrzymały media: Dziennik Łódzki – Jacek Drożdż, Radomsko24pl – Ireneusz 
Staszczyk, Gazeta Radomszczańska – Ireneusz Kucharski, Radio Piotrków – info@strefa.fm 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności gości zaproszonych.                                                          Załącznik Nr 2 

 
Na sesję zostali zaproszeni również sołtysi z poszczególnych sołectw.   

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  
                                 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr IX/24 z dnia 14 listopada 2024 r. 
4. Informacja na temat realizacji inwestycji gminnych na terenie gminy. 
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 
6. Sprawozdanie Burmistrza Kamieńska z działalności między sesjami. 
7. Przyjęcie budżetu gminy na 2025 rok wraz z Wieloletnią Prognozą Finansową na lata  

2025 – 2030. 
8. Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej na 2025 rok. 
9. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024; 
2) w sprawie zmiany WPF na lata 2024-2030; 
3) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego; 
4) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kamieńsk w 2025; 
5) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Kamieńsk, położonej w miejscowości Włodzimierz, obręb Włodzimierz,  
działka nr 121/2; 
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6) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 158, obręb Barczkowice; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 219/1, obręb Barczkowice; 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 321, obręb Dąbrowa; 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 373, obręb Gałkowice Stare; 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 166, obręb 2 miasto Kamieńsk; 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 259/6, obręb 6 miasto Kamieńsk; 

12) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 446, obręb Szpinalów; 

13) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 449, obręb Szpinalów; 

14) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 450, obręb Szpinalów; 

15) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 204, obręb Ochocice; 

16) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 207 obręb Ochocice; 

17) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 628/2, obręb Ochocice; 

18) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 329/2, obręb Ochocice; 

19) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 41/2, obręb Włodzimierz; 

20) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 27/2 obręb Szpinalów; 

21) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa wieczystego użytkowania 
nieruchomości oznaczonej jako działka nr 1/8 obręb 10 miasto Kamieńsk; 

22) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamieńsku na 2025 r. 
 

10. Informacja Przewodniczącego Rady nt. opinii stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamieńsku 
odnośnie zasadności utworzenia nowej Komisji Rady. 

11. Sprawy różne. 
12. Zakończenie obrad 
 

W załączeniu do protokołu - zawiadomienie o zwołaniu X Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku z proponowanym 
porządkiem obrad.                                                                                                                                   Załącznik Nr 4 

 
punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 
 

Otwarcia X Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku dokonał Przewodniczący Rady Łukasz Kęsicki witając 
radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności oraz elektronicznej weryfikacji 
Przewodniczący Rady stwierdził, że obecnych jest 15. radnych, co stanowi quorum, więc Rada może 
obradować i podejmować uchwały.  
 

punkt 2 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

 
punkt 3 

 

Przyjęcie protokołu Nr IX/24 z dnia 14 listopada 2024 r. 
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Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr IX z 14 listopada 2024r. 
Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania ww. 
protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – protokół z ww. głosowania radnych.                                                          Załącznik Nr 5 
 
W związku z wyczerpaniem punktu 3. porządku obrad Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 4.  
 

punkt 4 
 

Informacja na temat realizacji inwestycji gminnych na terenie gminy. 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz przedstawił informację nt. realizacji inwestycji gminnych w 2024 r.  
i szczegółowo omówił poszczególne inwestycje.  
 

Ww. informacja stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Szczegóły przebiegu dyskusji obrazuje nagranie z przebiegu X Sesji Rady Miejskiej, na płycie CD stanowiącej 
załącznik do niniejszego protokołu – załącznik Nr 69 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję. 
 
Pytania do przedstawionego zagadnienia zadał Radny W. Zbierański: 
 

- w sprawie budowy bloków przez dewelopera – gdzie dokładnie mają być te bloki i na jakim jest to  
  etapie? 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Jeśli chodzi o scalanie gruntów temat jest zakończony, w 
ubiegłym tygodniu podpisałem akt notarialny. Ale to są zupełnie inne grunty. Deweloper ma budować 
bloki na własnych gruntach, które tam posiada. Złożył wniosek o wydanie warunków zabudowy i teraz 
jesteśmy na etapie analizowania terenu i wydawania tego dokumentu. To będzie obręb pomiędzy ulicą 
Wojska Polskiego, Jana Nowaka a Żołnierzy Wyklętych.” 
 
- w sprawie budowy ścieżki rowerowej w kierunku Gomunic – czy na terenie Gminy Gomunice będzie   
   budował Wójt Gomunic? 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział, że tak. Dodał: „Jestem po rozmowach z Panem Wójtem Gomunic, 
Panem Pawłem Olejniczakiem. Wspólnie działamy w kontekście, aby naszą ścieżkę przedłużyć jeszcze 
fragmentem do mniej więcej skrzyżowania na wysokości restauracji Bogard. Ale to już będzie zadanie 
po stronie Gminy Gomunice.” 
 
- w sprawie budowy sali w Gorzędowie: „Ja muszę się z Panem tu akurat zgodzić, że rozbudowa tego 
budynku w Gorzędowie nie była aż tak bardzo potrzebna. Myślę, że w najbliższych latach, jeżeli chodzi o 
audyt weźmie Pan sobie to do serca, co tam zapisane jest w audycie i będziemy razem realizować to, co 
tam jest zapisane. Że to jest taka moja sugestia, że zgadzam się z tym, z Panem, jeżeli chodzi o ten 
budynek.  
 
Burmistrz J. Bąkowicz podkreślił, że z tego, co kojarzy to w audycie chyba nie było nic na temat hali 
sportowej w Gorzędowie. Natomiast, oczywiście, tak jak już wielokrotnie wspominał musimy ten obiekt 
zagospodarować w taki sposób, aby przynosił jak najmniej strat.  
 

- w sprawie dofinansowania inwestycji na Wrzoskach – czy zostały pozyskane, jakieś nowe środki na 
budowę tego przedsięwzięcia? 
 
Burmistrz J. Bąkowicz wyjaśnił, że w poprzedniej kadencji były pozyskane, z tego co kojarzy, dwa 
miliony złotych na ogólne zadanie dotyczące działalności turystycznej. 
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Więcej pytań nie zgłoszono 
 
W związku z wyczerpaniem punktu 4. Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 5. porządku obrad. 
 

punkt 5 
 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych. 
 
Sprawozdania z działalności poszczególnych Komisji Rady w okresie od 18 października do 23 grudnia 
2024 r., kolejno zdały: 
 

1. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Radna Dorota Kowalska;  
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

2. Przewodnicząca Komisja Spraw Społecznych i Obywatelskich – Radna Anita Smużyńska; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 

3. Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Radna  
Agata Grzybowska;  

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 

W związku z wyczerpaniem punktu 5. porządku obrad Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki przeszedł do 
punktu 6.  
 

punkt 6 
 

Sprawozdanie Burmistrza Kamieńska z działalności między sesjami. 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz zdał sprawozdanie z działalności między IX i X Sesją Rady Miejskiej 
w Kamieńsku. 
 

Ww. sprawozdanie stanowi załącznik Nr 10 do protokołu 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję.  
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. Następnie w związku z wyczerpaniem tematu  zamknął punkt 
6. i ogłosił 15 minut przerwy. 
 
Po przerwie (w godz. 1121 – 1140) Przewodniczący Rady wznowił obrady i przeszedł do punktu 7. 
porządku obrad. Poinformował, że w trakcie przerwy na obrady dotarła radna Ilona Łęgowiak, w 
związku z czym Rada będzie obradowała w pełnym składzie. 
 

punkt 7 
 

Przyjęcie budżetu gminy na 2025 rok wraz z Wieloletnią Prognozą Finansową na lata 2025 - 2030. 
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1. Uchwalanie budżetu Gminy Kamieńsk na 2025 rok; 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki przystąpił do realizacji procedury uchwalania budżetu na 2025 rok, 
która zgodnie z uchwałą Nr LVIII/436/10 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 8 listopada 2010 r.  
przedstawia się następująco: 

1) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
2) odczytanie opinii Komisji Rady dotyczących projektu uchwały budżetowej, 
3) przedstawienie projektu uchwały budżetowej i projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
4) dyskusja, 
5) głosowanie. 

 
Ad.1)  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej D. Kowalska odczytała nw. uchwały: 

1) Nr II/252/2024 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 9 
grudnia 2024 r. w sprawie opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie finansowej oraz 
możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy Kamieńsk; 

 

2) Nr II/253/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 9 grudnia 
2024 r. w sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy Kamieńsk na 2025 rok. 

 

Ww. uchwały stanowią załącznik Nr 11 do protokołu. 

Ad.2) 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki odczytał opinie Komisji stałych Rady Miejskie w kolejności: 

1) opinia Komisja Spraw Społecznych i Obywatelskich 
2) opinia Komisji Rewizyjnej; 
3) opinia Komisji Budżetu, Rozwoju, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Ww. opinie stanowią załącznik Nr 12 do protokołu. 
 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionych opinii. 
 
Ad.3) 
 

Skarbnik Gminy M. Ozga przedstawiła planowane dochody i wydatki w 2025 r. oraz autopoprawkę do 
projektu budżetu.  
 

Natomiast Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz szczegółowo zreferował załącznik dotyczący wydatków na 
inwestycje w 2025 roku. 
 

Ww. dokumenty stanowią załącznik Nr 13 do protokołu. 

 
Ad. 4) 
  

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję.  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
 

Radny Waldemar Zbierański, Radna Marzena Bąkowicz, Radny Maciej Jędrzejczyk oraz Burmistrz 
Kamieńska Jarosław Bąkowicz i Zastępca Burmistrza Sylwia Kubicka. 
 
Szczegóły przebiegu dyskusji obrazuje nagranie z przebiegu XI Sesji Rady Miejskiej, na płycie CD, 
stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu – załącznik Nr 69 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania. 
 

Ad. 5) 
W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie przyjęcie 
autopoprawki. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem autopoprawki głosowało 14 radnych,  
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1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania autopoprawka została przyjęta wymaganą 
większością głosów. 
 

Protokół z ww. głosowania stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Kamieńsk na rok 2025 (z autopoprawką). Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu 
uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania ww. projekt 
uchwały został przyjęty wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 15 
2) Uchwała Nr X/140/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Kamieńsk na rok 2025 – załącznik Nr 16  
 

2. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2030; 
 
Skarbnik Gminy M. Ozga omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2025 – 2030 oraz autopoprawkę do ww. projektu uchwały. 
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionych informacji. 
 
Przewodniczący Rady Ł.Kęsicki poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki. Głosowało 15 radnych. 
„Za” przyjęciem autopoprawki głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku 
głosowania autopoprawka została przyjęta wymaganą większością głosów. 
 

Protokół z ww. głosowania stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2030 (z autopoprawką). Głosowało 15 radnych.  
„Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  
W wyniku głosowania ww. projekt uchwały został przyjęty wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 18  
2) Uchwała Nr X/141/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2030 – załącznik Nr 19  

 

Po zakończeniu głosowania Burmistrz J. Bąkowicz podziękował Państwu Radnym za przyjęcie uchwały 
budżetowej z tak dużym poparciem oraz Pani Skarbnik za pracę, którą wykonała wraz ze swoim 
Zespołem żeby ten projekt był tak przygotowany jak jest dziś. 
 

W związku z wyczerpaniem tematu Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął punkt 7. porządku obrad  
i ogłosił 10-minutową przerwę.  
 
Obrady sesji opuścił radny J. Zadumiński .  
Obecnych 14. radnych 
 
Po przerwie (w godz. 1320 – 1335) Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji i przeszedł do punktu 8. 
porządku obrad.  
 

punkt 8 
 

Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej na 2025 rok. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zaznaczył, że projekt planu pracy Rady na 2025 rok został przesłany 
Państwu Radnym na maila i nie wpłynęły żadne informacje zwrotne, które by sugerowały, że Państwo 
Radni mają jakieś uwagi czy też inne propozycje do tego projektu planu pracy. 
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Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenie planu 
pracy Rady Miejskiej w Kamieńsku na 2025 rok. Głosowało 14 radnych. „Za” przyjęciem projektu 
uchwały głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 20  
2) Uchwała Nr X/142/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie zatwierdzenie planu 

pracy Rady Miejskiej w Kamieńsku na 2025 rok – załącznik Nr 21  
 

W związku z wyczerpaniem punktu 8.  porządku obrad Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 9. 
 

punkt 9 
Podjęcie uchwał:  

 
1) w sprawie w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024; 

 

Skarbnik Gminy M.Ozga omówiła ww. projekt uchwały oraz przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały.  
 

Natomiast Burmistrz J. Bąkowicz szczegółowo omówił załącznik dotyczący wydatków inwestycyjnych. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję. 
 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionych informacji. 
 

Przewodniczący Rady Ł.Kęsicki zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę. 
Głosowało 15 radnych. Za przyjęciem autopoprawki głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania 
autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 
 

Protokół z ww. głosowania stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na rok 2024 (z autopoprawką). Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały 
głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 23 
2) Uchwała Nr X/143/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie zmian w budżecie 

gminy na rok 2024 – załącznik Nr 24 
 

2) w sprawie zmiany WPF na lata 2024-2030;  
  
Skarbnik Gminy M. Ozga omówiła przedmiotowy projekt uchwały oraz autopoprawkę do przedłożonego 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję. 
 
Radna A. Smużyńska poprosiła żeby tabelki w projekcie uchwały były troszkę większe, tzn., aby była 
większa czcionka. 
 
Skarbnik Gminy M. Ozga wyjaśniła, że drukuje to z programu i tak przesyła. Ale może po prostu 
powiększyć przy kserowaniu.  
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Ł.Kęsicki zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę. 
Głosowało 15 radnych. Za przyjęciem autopoprawki głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania 
autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 
 

Protokół z ww. głosowania stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu 
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Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 
2024-2030 (z autopoprawką). Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało  
15 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 26  
2) Uchwała Nr IX/144/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie zmiany WPF na lata 

2024-2030 – załącznik Nr 27  
 

Skarbnik Gminy M. Ozga opuściła obrady sesji – godz. 1357 

 
3) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego; 

 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz omówił przedmiotowy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję.  
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem 
projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 28 
2) Uchwała Nr IX/145/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Radomszczańskiego – załącznik Nr 29 
 

4) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kamieńsk w 2025; 

 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz omówił przedmiotowy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję.  
 
Nie zgłoszono pytań. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Kamieńsk w 2025. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 
15 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 30 
2) Uchwała Nr IX/146/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Kamieńsk w 2025 – załącznik Nr 31 

 

5) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Kamieńsk, położonej w miejscowości Włodzimierz, obręb 
Włodzimierz, działka nr 121/2; 
 

Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz omówił przedmiotowy projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję.  
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Nie zgłoszono pytań. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 
Kamieńsk, położonej w miejscowości Włodzimierz, obręb Włodzimierz, działka nr 121/2.  
Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania 
projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 32 
2) Uchwała Nr X/147/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Kamieńsk, położonej 
w miejscowości Włodzimierz, obręb Włodzimierz, działka nr 121/2 – załącznik Nr 33 

 

6) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 158, obręb Barczkowice; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 158, obręb 
Barczkowice. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych.  
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 34 
2) Uchwała Nr X/148/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 158, obręb 
Barczkowice – załącznik Nr 35 

 

7) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 219/1, obręb Barczkowice; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 219/1, obręb 
Barczkowice. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych.  
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 36 
2) Uchwała Nr X/149/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 219/1, obręb 
Barczkowice – załącznik Nr 37 

 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 321, obręb Dąbrowa; 

 
Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 321, obręb Dąbrowa. 
Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania 
projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
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W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 38  
2) Uchwała Nr X/150/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 321, obręb Dąbrowa – 
załącznik Nr 39 

 

9) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 373, obręb Gałkowice Stare; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 373, obręb Gałkowice 
Stare. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 40 
2) Uchwała Nr X/151/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 373, obręb Gałkowice 
Stare – załącznik Nr 41 

 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 166, obręb 2 miasto Kamieńsk; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 166, obręb 2 miasto 
Kamieńsk. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 42  
2) Uchwała Nr X/152/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 166, obręb 2 miasto 
Kamieńsk – załącznik Nr 43 

 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 259/6, obręb 6 miasto Kamieńsk; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 259/6,  
obręb 6 miasto Kamieńsk. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 
radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 44 
2) Uchwała Nr X/153/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 259/6,  
obręb 6 miasto Kamieńsk – załącznik Nr 45  

 

12) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 446, obręb Szpinalów; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 446, obręb 
Szpinalów. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 46 
2) Uchwała Nr X/154/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 446, obręb 
Szpinalów – załącznik Nr 47  

 

13) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 449, obręb Szpinalów; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 449, obręb 
Szpinalów. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 48 
2) Uchwała Nr X/155/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 449, obręb 
Szpinalów – załącznik Nr 49 

 

14) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 450, obręb Szpinalów; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 450, obręb 
Szpinalów. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 50 
2) Uchwała Nr X/156/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 450, obręb 
Szpinalów – załącznik Nr 51 

 

15) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 204, obręb Ochocice; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 204, obręb 
Ochocice. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 52 
2) Uchwała Nr X/157/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 204, obręb 
Ochocice – załącznik Nr 53 
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16) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 207 obręb Ochocice; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 207 obręb 
Ochocice. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 54 
2) Uchwała Nr X/158/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 207 obręb 
Ochocice – załącznik Nr 55 

 

17) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 628/2, obręb Ochocice; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 628/2, obręb 
Ochocice. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 56 
2) Uchwała Nr X/159/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 628/2, obręb 
Ochocice – załącznik Nr 57 

 

18) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem działki nr 329/2, obręb Ochocice; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 329/2, obręb 
Ochocice. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku 
głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 58 
2) Uchwała Nr X/160/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem działki nr 329/2, obręb Ochocice 
– załącznik Nr 59 

 

19) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 41/2, obręb Włodzimierz; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 41/2, obręb 
Włodzimierz. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych.  
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
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W załączeniu do niniejszego protokołu:  
1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 60 
2) Uchwała Nr X/161/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 41/2, obręb 
Włodzimierz – załącznik Nr 61 

 

20) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
użytkownikiem części działki nr 27/2 obręb Szpinalów; 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 27/2 obręb 
Szpinalów. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych.  
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 62 
2) Uchwała Nr X/162/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym użytkownikiem części działki nr 27/2 obręb 
Szpinalów – załącznik Nr 63 

 

21) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa wieczystego użytkowania 
nieruchomości oznaczonej jako działka nr 1/8, obręb 10 miasto Kamieńsk; 
 

Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz omówił przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki otworzył dyskusję.  
 
Radny W. Zbierański zapytał czy tam jest plan zagospodarowania przestrzennego? 
 
Burmistrz J. Bąkowicz wyjaśnił, że musiałby sprawdzić, ale z tego co się orientuje to chyba tam jest 
fragment nieobjęty planem. Dodał: „Też taka podpowiedź dla wszystkich Państwa, jeśli ktoś szuka 
takich informacji one są dostępne bezpośrednio z poziomu przeglądarki internetowej pod adresem:  
e-mapa Kamiensk. I tam są wszystkie informacje dotyczące planów zagospodarowania przestrzennego 
naszej gminy, czy na terenie samego miasta czy też na terenie sołectw.” 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa wieczystego użytkowania nieruchomości oznaczonej 
jako działka nr 1/8, obręb 10 miasto Kamieńsk. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem projektu 
uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

1)  Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 64 
2) Uchwała Nr X/163/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 23.12.2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie prawa wieczystego użytkowania nieruchomości oznaczonej jako działka nr 1/8, 
obręb 10 miasto Kamieńsk – załącznik Nr 65  

 

22) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamieńsku na 2025 r. 
 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki poddał pod głosowanie projekt w sprawie zatwierdzenia planów pracy 
stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamieńsku na 2025 rok. Głosowało 15 radnych. Za przyjęciem 
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projektu uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
W załączeniu do niniejszego protokołu:  

 1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 66   
 2) Uchwała Nr X/164/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 14.11.2024 r. sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamieńsku na 2025 r. – załącznik Nr 67 
 
W związku z wyczerpaniem projektów uchwał Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki zamknął punkt 9.  
i przeszedł do punktu 10. porządku obrad. 
 

punkt 10 
 

Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonego wniosku radnego Waldemara 
Zbierańskiego o utworzenie stałej komisji, Komisji Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Rady 
Miejskiej w Kamieńsku. 
 
Przewodniczący Rady Ł. Kęsicki wyjaśnił, że wniosek Pana Radnego Waldemara Zbierańskiego  
w sprawie utworzenia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego został przesłany Komisjom Rady  
i Komisje na posiedzeniach wypracowały negatywne opinie odnośnie zasadności utworzenia nowej 
komisji rady. 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał opinie wypracowane przez poszczególne Komisje Rady 
Miejskiej.  
Ww. opinie stanowią załącznik Nr 68 do protokołu. 
 
Dodał: „Biorąc pod uwagę opinie Komisji, które są tożsame z moim pierwotnym zdaniem, podtrzymuję 
swoje stanowisko i nie widzę potrzeby występowania z inicjatywą uchwałodawczą dotyczącą utworzenia 
nowej komisji.” 
 
Następnie, w związku z wyczerpaniem punktu 10. Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 11. 
porządku obrad. 
 

punkt 11 
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych głos zabrali: 
 

1. Radna A. Smużyńska 
 

-w sprawie Biuletynu Informacyjny Gminy Kamieńsk – czy taki się ukaże w wersji papierowej? 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Szanowna Pani, Drodzy Mieszkańcy, w tej chwili zastanawiamy 
się czy będzie to biuletyn taki jak miał miejsce dotychczas czy będzie to forma gazetki – takiej w mojej 
opinii bardziej przystępnej, takiej w formie gazetowej. Biuletyn ten, który był dotychczas wydawany, on 
był wydawany w takiej formie na bogato odnoszę wrażenie, czyli na papierze mocno kredowym. I sam 
spotykałem się w poprzedniej kadencji z sytuacjami, że ludzie się pytali czy to można w ogóle zabrać, bo 
to było tak ładnie wydane. Ogólnie ładne i wydaje mi się, że dosyć drogie. Myślimy nad wydaniem 
gazety żeby Państwo Radni czy też Sołtysi mogli to dystrybuować w swoich sołectwach i myślimy  
o tym żeby to wydać pod koniec stycznia. Mam nadzieję, że zdążymy, bo to trochę pracy przed nami.” 
 

2. Radny W. Zbierański 
 

- w sprawie nie utworzenia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego:  Żałuję bardzo, że ta 
Komisja nie powstała. Byliby tu dobrzy przewodniczący czy Dominik czy Pan Przewodniczący Ozga. 
Trudno. Ale może i dobrze, zobaczymy jak to będzie funkcjonować w tej kadencji. 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Szanowny Panie Radny, to, że ta komisja nie powstała jakoś Panu 
nie uniemożliwia podejmowania działań w tej kwestii – w kwestii zapewnienia bezpieczeństwa 



   widzę u Pana ........... stoi tam kilka samochodów, gdzieś tam przy płocie stoi jakiś zaparkowany.  
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mieszkańcom Gminy Kamieńsk – ponieważ pragnę przypomnieć, że jednym z podpunktów komisji, do 
której Pan należy, czyli do Komisji Spraw Społecznych i Obywatelskich jest właśnie ten podpunkt 
„bezpieczeństwo publiczne”. Tam jest i czekamy na Pana działania. Zresztą nie tylko na Pana, ale na 
wszystkich radnych działania. I zapraszam do współpracy.” 
 

- w sprawie publikacji interpelacji radnych: Mam pytanie, czy będzie Pan zgodnie z ustawą te 
interpelacje, które do Pana piszę publikował na stronie internetowej w Kamieńsku? Nie na biuletynie 
tylko na stronie internetowej. 
 

Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział, że tak, że na pewno interpelacje radnych (wraz z odpowiedziami) 
są publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. Dodał: „Natomiast możemy zrobić, jeśli nie ma 
takiego odnośnika, po prostu zrobić odnośnik „interpelacje radnych” na stronie głównej Urzędu, żeby 
przekierowało bezpośrednio do Biuletynu Informacji Publicznej. Strona jest w przebudowie, więc 
opublikujemy w miejscu gdzie będzie moduł przeznaczony dla radnych, dla Rady, odnośnik do 
interpelacji do Biuletynu Informacji Publicznej. To nie jest żaden problem, Panie Mariuszu. Także to 
zostanie zrobione, to nie ma najmniejszego problemu.” 
 

- w sprawie uruchomienia na stronie e-sesja zakładki „panel radnego”; 
 

Burmistrz J. Bąkowicz podkreślił, że na jednej z ostatnich komisji zaproponował Państwu Radnym, aby 
ten panel uruchomić, bo Państwo Radni mając dostęp do tego panelu z dokumentami mogliby sobie to 
wyświetlać na smartfonach lub, np., wydrukować sobie w takiej formie, jaka indywidualnie odpowiada.  
Dodał: „Byłby tam dostęp do wszystkich materiałów na bieżąco, które są składane do Biura Rady. Nie 
byłoby problemów, że ktoś czegoś nie dostał bądź miał wątpliwości, że coś może było albo nie było. 
Byłby to też panel do wszelkiego rodzaju zaproszeń, pism, które wpływają do Rady, itd. Ja byłem tym 
mocno zainteresowany będąc radnym. Uważam, że jest to bardzo dobre rozwiązanie. Ale to musi wyjść 
od Państwa Radnych.. Ja mówię, ja jestem jak najbardziej na tak. Tylko chciałbym żeby, jeśli 
zdecydujemy się na panel radnego żebym równolegle nie musiał też Państwu drukować projektów 
uchwał, bo będzie to trochę bez sensu. Więc jeśli Państwo Radni będziecie mieli życzenie sobie 
wydrukować to we własnym zakresie każdy będzie mógł to uczynić. Więc, ja bym był za tym żeby jak 
najbardziej uruchomić „panel radnego”, ale równolegle żeby nie szły wydruki za tym. Tak? Tylko też z 
Panią Prawnik, z działem prawnym, będziemy musieli też to przedyskutować, ponieważ jak dobrze 
sięgam pamięcią do ustawy to chyba tam jest zapis, że radny będąc informowany o sesji musi otrzymać 
porządek obrad wraz z, chyba, z projektami uchwał. Ale to przeanalizujemy. Chodzi o to żebyście 
Państwo byli skutecznie poinformowani o sesji. Tak?” 
 

3. Radny D. Smużyński 
 

- w sprawie braku miejsc parkingowych dla dużych samochodów: Panie Burmistrzu, zwracam się do   
   Pana jako radny łamany na kierowca samochodu ciężarowego. W naszym społeczeństwie żyją lekarze,  
   nauczyciele, żołnierze, różnego rodzaju zawody ludzi. Ale też są kierowcy. I często przyjeżdżając tutaj  
   dużym samochodem widzę, że stoją, tak ja np. swoim firmowym samochodem stoję przy cmentarzu, tak     

   Rozjeżdżona droga jest (pas zieleni) tam na Wrzoski jak jedziemy. Widział Pan, że tam zatrzymują się  
   samochody? Po prostu nie mają gdzie parkować. Gdyby było gdzieś tutaj w okolicy miejsce na kilka  
  takich miejsc parkingowych byłbym bardzo wdzięczny. Dziękuję.” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Bardzo dziękuję za ten głos. Zgadza się, jest z tym problem. 
Dochodzi do takich właśnie parkowań też w miejscach takich niebezpiecznych, jak chociażby na ulicy 
Żołnierzy Wyklętych gdzie jest niedoświetlone to skrzyżowanie, co chcemy też poprawić. Ja się nad tym 
już wcześniej zastanawiałem i nawet poczyniłem korespondencję z właścicielami nieruchomości działek 
położonych pomiędzy stadionem a garażami – te, które są wybudowane przy blokach przy ulicy Armii 
Krajowej. Bo ten teren, częściowo, też chciałem wykorzystać na taki parking. Jedna osoba jest 
zainteresowana, bo jest dwóch współwłaścicieli, jedna osoba chce to sprzedać, druga nie. Zobaczymy, 
będę nadal podejmował. Natomiast nie wykluczam, że takie miejsce chciałbym wybudować wzdłuż ulicy 
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Wojska Polskiego, na wysokości "gipsów", bo tam też często parkują samochody. Być może tam takie 
miejsce znaleźć? Ale tak, bierzemy to na tapetę i takie miejsce na pewno jest potrzebne.” 
 

Następnie głos zabrała Radna Anita Smużyńska i poinformowała, że na jej ręce, jako Przewodniczącej 
Komisji Spraw Społecznych i Obywatelskich, spłynęły kartki świąteczne z życzeniami, za które 
chciałaby bardzo serdecznie podziękować w swoim imieniu i w imieniu członków komisji. Dodała:  
„Te życzenia otrzymaliśmy od Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Kamieńsku, od Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Kamieńsku oraz od Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Gorzędowie. Chciałabym 
również korzystając, że jestem przy głosie, życzyć Państwu wszystkiego, co najlepsze. Państwu tutaj 
zgromadzonym i Państwu, którzy nas oglądają. Niech ten wyjątkowy czas zbliżających się świąt 
przyniesie radość, spokój, wiele ciepła w gronie najbliższych. Niech spełnią się Państwa marzenia, a 
nadchodzący rok 2025 obfituje w zdrowie, sukcesy oraz pomyślność w życiu osobistym i zawodowym. 
Dziękuję bardzo.” 
 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
 
W związku z wyczerpaniem punktu 11.  Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 12. porządku obrad. 
 

punkt 12 
Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Łukasz Kęsicki podziękował wszystkim za przybycie i udział w sesji  
i zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam X Sesję Rady Miejskiej w Kamieńsku  
IX kadencji.” 

 
 
 

 
W załączeniu do protokołu: 
- płyta CD z nagraniem obrad X Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku – załącznik Nr 69  
 
 
Protokołowała: H. Bąkowicz  

                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                Łukasz Kęsicki 

 


